



Online Udvalgs møde tirsdag den 27. februar 2024 kl. 19.00.
I DGI Sydvest kroket-udvalg.

Deltagere: Steen S. Hansen (SH), Christian Jacobsen (CJ), Kim Jensen (KJ), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Birgit Christensen (BC), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacobsen (AJ)

Afbud:

Ordstyrer (OS): SH

Referent: AJ

Pkt.nr.	Punkt-indhold	Referat	Ansvarlig
1	Kroketcamping i Hovborg.	<p><i>EP:</i> Campingpladsen er lukket i Give. Forpagterne har overtaget Holmeå-camping i Hovborg. Derfor flyttes Kristi Himmelfarts-stævnet til Hovborg.</p> <p><i>BC:</i> Så er det jo også flyttet fra Vestjylland til Sydvest.</p> <p><i>CJ:</i> Undres over, at Give, der hører under Midtjylland og spiller turnering i Vestjylland, nu vil have stævne i Hovborg (Sydvest).</p> <p><i>EP:</i> Det er kun for at få det afviklet, de flytter det herved.</p> <p>I Idrætsledelsen snakkes der om nye kroket-camping-muligheder.</p>	<i>EP</i>
2	Holdturneringsstart flyttes til kl. 18.00?	<p><i>KL:</i> Mange vil gerne starte før.</p> <p><i>CJ:</i> Så tages der ikke hensyn til folk på arbejdsmarkedet. Det kan være svært nok at nå til 18.30 for nogen. Det står alle frit for at starte før, hvis man kan blive enige.</p> <p><i>FR:</i> Jeg tror heller ikke, vi skal røre ved det.</p> <p><i>EP:</i> De fleste kommer før, men det er jo frit for alle.</p> <p>Konklusion: Vi forsætter med 18.30.</p>	<i>KL</i>

3	<p>Turneringsfinaler. Ønsker: Horne: H, P, E. Næsbjerg: H. Vesterhede: P. Vorbasse: E, P.</p>	<p>Drøftelse.</p> <p><u>Fordeling:</u> Par: Vesterhede. Hold: Horne. Enkeltmands: Vorbasse.</p> <p>FR lægger det i kalenderen inden Årsmødet.</p>	SH
4	<p>Nyt holdkort til holdturnering</p>	<p>CJ: FR i gang med at lave nyt holdkort, så der er plads til seedningstal på alle. Er det ikke det, vi skal fortsætte med?</p> <p>Konklusion: Det er vigtigt at seedningen står der, og at det kontrolleres inden kamp-start. Så fortsæt med udarbejdelsen.</p> <p>CJ gennemgår nye regler under Holdturneringen til Årsmødet. CJ: Kan den vises til Årsmødet? Ja.</p>	CJ
5	<p>Evt.</p>	<p>RS: Vedr ny struktur, så er der kommet referat fra Petanque, hvor det ser ud, som om, der er afklaring på den nye idrætsledelse / struktur. Jeg sender den til jer.</p> <p>SH: Der er ikke kommet forslag til Årsmødet. 66 tilmeldte. 10 til spisning (Henning deltager). Dennis kommer til mødet. 2 nye stiller op til udvalget.</p> <p>CJ: I artiklen vedr. Ingolf siger han, at seedningen skal ændres. Ved RS og EP, hvad han mener med det? Vil I evt. spørge Ingolf om det? EP: Vi skal nok spørge. Men tror ikke, han ønsker at fjerne det igen. Det handler nok mere om offentliggørelsen af tallene.</p>	Alle

		<p><i>BC:</i> Jeg har fået mail fra Dennis, om jeg ville sende seedningslisten til ham.</p> <p><i>FR:</i> Vi har fået den alle sammen. Jeg har svaret ham. Han vidste ikke, at vi har vores seedningsliste liggende i Mimer, hvor han kan hente den.</p> <p><i>RS:</i> Jeg har prøvet noget nyt til visningen (søjler) af økonomien til Årsmødet. Spændende om det virker.</p> <p><i>BC:</i> Kan kalenderen gøres kortere (slette datoer, hvor der ikke er noget). Det er 2 sider, selvom det sagtens kan være på en enkelt side.</p> <p><i>FR:</i> Det er ikke så nemt.</p> <p><i>SH:</i> BC – Har du noget instruktionsmateriale, du vil overdrage til os?</p> <p><i>BC:</i> Jeg har ikke så meget, men du får det. Videoerne ligger på hjemmesiden.</p> <p><i>FR:</i> Spørgsmål ift stavemåder og klub-tilhørsforhold for eventuelle kommende udvalgsmedlemmer.</p>	
	<p>Punkter til næste møde</p>	<p>Tirsdag den 12. marts kl 18.30 i Esbjerg. (SH booker). Ordstyrer: Formanden. Forplejning: CJ - Revidere Forretningsorden.</p>	

		<ul style="list-style-type: none">- Dato for banesnor-produktion i Vorbasse.- Skal vi søge om enkeltmands/par i Vejen i 2026?- Fællesmøde i Region 2 – Syd.- Afholdelse af DM (EP)	
--	--	---	--